



မိမိနေရာဒေသကျော်လွန်သောစုပေါင်းအဖွဲ့ ဖိတ်ခေါ်ခြင်း - ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့ဝင်အသစ်များကို မည်သို့ဖိတ်ခေါ်မလဲ။ ဤပုံစံများသည် သင်၏စုပေါင်းအဖွဲ့သို့ ဝင်ရောက်ရန် အဖွဲ့ဝင်အသစ်ဖိတ်ခေါ်ခြင်းအတွက် အထောက်အကူ ဖြစ်သည်။ ဤပုံစံသည် လက်ရှိနှင့် တစ်ခုထက်မက လုပ်လိုသော အဖွဲ့ဝင်သစ် နှစ်မျိုးစလုံး အဖွဲ့ဝင်ခြင်း တွင် အသုံးပြုနိုင်သည်။

တည်ဆဲဖိတ်ဖက်

[နေ့စွဲ]

သို့ [ဒေသခံအဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်]။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒေသခံအဖွဲ့အစည်းတွင် စိတ်အားထက်သန်စရာတစ်ခုခုတော့ ဖြစ်နေပါပြီ။ ဒီ [ဖိတ်ဖက် အမည်] ဟာ ဖွံ့ဖြိုးလာပြီး ဇယားမှာသင့်အဖွဲ့အစည်းပါဖို့ လိုအပ်လာပါပြီ။ [ဖိတ်ဖက် အမည်] ဟာ ရည်ရွယ်ချက် ရှိရှိ တိုးတက်အောင် ပြုလုပ်ခြင်းဟာ ကျွန်ုပ်တို့ အဖွဲ့အစည်း၏ ကွန်ရက်ကို သင်ကဲ့သို့သော လက်တွဲဖော်များနှင့် ပူးပေါင်း တည်ဆောက်ဖွဲ့ပုံဖြစ်ပါတယ်။ နို့တိုက်မိခင် စုပေါင်း အဖွဲ့အစည်းဟာ ထောက်ပံ့ပေးနေသော မိသားစုများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ နှင့် သူတို့ အလုပ်မှ လှူဆော် ထောက်ပံ့ပေးသော အလုပ်ရှင်များ အတွက် အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှာပါဝင်ပါတယ်။

အဖွဲ့အစည်းအနေနှင့် အထောက်အကူပြုရန်၊ ကာကွယ်ရန် နှင့် နို့တိုက်ကျွေးခြင်းအတွက်ထောက်ပံ့ပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခံယူချက်ဖြစ်တဲ့ 'ဦးဆောင်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လှုပ်ရှားမှုများအတွက် ထောက်ခံမှု၊ ပညာရေးနှင့် စုပေါင်းတည်ဆောက်မှုအတွက် ထောက်ခံအားပေးသော နို့တိုက်အလေ့အထတစ်ခုကို ဖန်တီးလှုံ့ဆော်ရန်' ဆိုတဲ့အတိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်ပါတယ်။

ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် နို့တိုက်ကျွေးခြင်းကို မွေးကင်းစနှင့်ကလေးငယ်များ အတွက် အကောင်းဆုံး နည်းလမ်းအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုပြီး နို့တိုက်ကျွေးခြင်းကို ပုံမှန်ဖြစ်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွင် အားပေးထောက်ပံ့ပြီး ပညာပေးခြင်းများ ပြုလုပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ပူးပေါင်းရန်အတွက် ဖိတ်ခေါ်ပြီး သင့်၏ လူမှုပတ်ဝန်းကျင်တွင် ဒေသခံ မိသားစုများ၏ ကျန်းမာရေး မြင့်မားစေရန် စုစုပေါင်း ရည်မှန်းချက်များနှင့်အတူ နို့တိုက်ကျွေးခြင်း၏ အရေးပါပုံကို မျှဝေလိုက်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ စုပေါင်းအဖွဲ့အစည်းမှ သင့်အခန်းကဏ္ဍကတော့ အစည်းအဝေး တက်ရောက်ခြင်း၊ လူမှုရေးဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများတွင် ပါဝင်ခြင်း၊ အကြံဉာဏ်များ မျှဝေခြင်းနှင့် နို့တိုက်ကျွေးနေသည့် မိသားစုများ ကို အားပေးခြင်းတို့ ပါဝင်ပါတယ်။

ကျေးဇူးပြုပြီး သင့်အား ဤအီးမေးလ်မှ တောင်းဆို ထားသော အစည်းအဝေး တက်ရောက်ခြင်းကို လက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ပယ်ချခြင်းကို အတည်ပြုခြင်း ပြုလုပ်ပါ။သင့်အနေနဲ့ [နေ့စွဲ၊ အချိန်နှင့် တည်နေရာ] ပြုလုပ်မည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့အစည်း အစည်းအဝေး ကို တက်ရောက်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်

အမည်

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖေ့စ်ဘွတ်ခ်တွင် "Like" ပါ။ www.facebook.com/yourlocalcoalition
ကျွန်ုပ်တို့ ဝက်ဘ်ဆိုက်ကို လာရောက်ပါ။ <http://yourlocalcoalition.com>
မေးမြန်းလိုသည်များအတွက်ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ info@yourlocalcoalition.com



မိတ်ဖက်အသစ်

[နေ့စွဲ]

သို့ အဖွဲ့ဝင်အသင်းသား

ကျွန်ုပ်တို့၏ဒေသခံ အဖွဲ့အစည်းတွင် စိတ်အားထက်သန်စရာ တစ်ခုခုတော့ ဖြစ်နေပါပြီ။ အသစ် ဖွဲ့စည်းထားတဲ့ နို့တိုက်ကျွေးရေးအဖွဲ့အစည်းဟာ စတင်ခဲ့ပါပြီ။ [အမည် ပါတနာများ] နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်စဉ် တစ်လျှောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် မကြုံဖူးသော နယ်မြေဖြစ်သည့် [နိုင်ငံအမည်] တွင် နို့တိုက်ကျွေးသည့် စုပေါင်းအဖွဲ့ ကို ယူဆောင်ကြပါမည်။ နို့တိုက်မိခင် စုပေါင်းအဖွဲ့အစည်းဟာ ထောက်ပံ့ပေးနေသော မိသားစုများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ နှင့် သူတို့အလုပ်မှ လှူဆော် အားပေးသည့် အလုပ်ရှင်များ အတွက် အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှာပါဝင်ပါတယ်။

အဖွဲ့အစည်း အနေနှင့် အထောက်အကူပြုရန်၊ ကာကွယ်ရန် နှင့် နို့တိုက်ကျွေးခြင်း အတွက် ထောက်ပံ့ပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခံယူချက်ဖြစ်တဲ့ “ နို့တိုက်ကျွေးခြင်းကို မိရှိရန်ရှိ မွေးကင်းစ ကလေး ကျန်းမာရေးဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် နို့တိုက်ကျွေးမိခင်၊ ကလေးနှင့် မိသားစုများ၏ ဘဝများကို ထောက်ပံ့ပေးနိုင်သော အကောင်းဆုံးစံနမူနာ ထောက်ပံ့အားပေးခြင်းကို တန်ဖိုးထားသော ပတ်ဝန်းကျင် တစ်ခု တည်ဆောက်ဖန်တီးရန် ” ဆိုတဲ့အတိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်ပါတယ်။

ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် နို့တိုက်ကျွေးခြင်းကို မွေးကင်းစနှင့် ကလေးငယ်များအတွက် အကောင်းဆုံး နည်းလမ်းအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုပြီး နို့တိုက်ကျွေးခြင်းကို ပံ့ပိုးနှစ်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွင် အားပေးထောက်ပံ့ပြီး ပညာပေးခြင်းများပြုလုပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ပူးပေါင်းရန်အတွက် ဖိတ်ခေါ်ပြီး သင့်၏လူမှုပတ်ဝန်းကျင်တွင် ဒေသခံမိသားစုများ၏ ကျန်းမာရေး မြင့်မားစေရန် စုစုပေါင်းရည်မှန်းချက်များနှင့်အတူ နို့တိုက်ကျွေးခြင်း၏ အရေးပါပုံကို မျှဝေလိုက်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ စုပေါင်းအဖွဲ့အစည်းမှ သင့်အခန်းကဏ္ဍကတော့ အစည်းအဝေး တက်ရောက်ခြင်း၊ လူမှုရေးဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများတွင် ပါဝင်ခြင်း၊ အကြံဉာဏ်များ မျှဝေခြင်းနှင့် နို့တိုက်ကျွေးနေသည့် မိသားစုများကို အားပေးခြင်းတို့ ပါဝင်ပါတယ်။

ကျေးဇူးပြုပြီး သင့်အား ဤအီးမေးလ်မှ တောင်းဆိုထားသော အစည်းအဝေး တက်ရောက်ခြင်းကို လက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ပယ်ချခြင်းကို အတည်ပြုခြင်း ပြုလုပ်ပါ။ သင့်အနေနဲ့ [နေ့စွဲ၊ အချိန်နှင့် တည်နေရာ] ပြုလုပ်မည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့အစည်း အစည်းအဝေး ကို တက်ရောက်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်

အမည်

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖေ့စ်ဘွတ်ခ်တွင် “Like” ပါ။ www.facebook.com/yourlocalcoalition
ကျွန်ုပ်တို့ ဝက်ဘ်ဆိုက်ကို လာရောက်ပါ။ <http://yourlocalcoalition.com>
မေးမြန်းလိုသည်များအတွက်ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ info@yourlocalcoalition.com